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Protokół Nr XLVI/2018 

z XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 22 lutego 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLVI  sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLVI sesji nieobecny radny Krzysztof Bandurowicz. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XLVI sesji: 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLV/2018  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 25 stycznia  2018 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok,  

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

d) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2018 

roku, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 
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f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice – część B. 

9. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2018 r. 

10. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2018 rok. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad 

XLVI sesji o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Strykowa. Projekt uchwały został wcześniej przekazany radnym. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący   

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad po poszerzeniu: 

Porządek obrad XLVI sesji: 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLV/2018  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 25 stycznia  2018 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok,  

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

d) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2018 

roku, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 

f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice – część B, 

h) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

9. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2018 r. 
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10. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2018 rok. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad ze zmianą:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący   

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgody nie wyraziła radna Marzena Skwarko. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Marek Gierat, 

2) Jarosław Włodarczyk, 

3) Damian Drzewiecki.  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący   

 

 

Ad. pkt. 5  Zatwierdzenie protokołu  Nr XLV/2018  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 25 stycznia 2018 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono i zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XLV sesji podczas obrad XLVI sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące   

 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

W przedstawionym sprawozdaniu Burmistrz Strykowa, nawiązując do medialnego 

nagłośnienia sprawy budowy centrum kultury w Strykowie, a w związku z nim informacją o 

zbieraniu podpisów mieszkańców w formie protestu przeciw budowie centrum kultury w 

miejscu obecnego domu kultury, poinformował, że do dnia odbywania sesji nie dotarło do 

Urzędu żadne oficjalne pismo w tej sprawie. Mając jednak na uwadze podjętą wiadomość, 

Burmistrz podjął tymczasową decyzję o wstrzymaniu realizacji tego zadania aby nie 

komplikować spraw związanych z rozpoczęciem budowy. 

 Podczas obrad rady Burmistrz Strykowa złożył podziękowanie dla byłego zastępcy 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Pana Waldemara 

Mrulewicza za długoletnią pracę i współpracę z gminą Stryków. 

Pan Waldemar Mrulewicz podziękował Burmistrzowi Strykowa za wspólne działania w 

okresie swojej pracy jak również złożył podziękowania za współdziałanie dla jednostek OSP 

z terenu Gminy Stryków. 
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Ad. pkt 7 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odczytał pismo Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi zn.PNIK-I.4131.92.2018 z dnia 1 lutego 2018 roku dot. zapytania o 

prowadzenie działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy przez radnego 

Łukasza Orłowskiego oraz odpowiedź radnego Orłowskiego na pismo. Odpowiedź radnego 

została przekazana drogą elektroniczną do ŁUW w Łodzi w terminie. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu lutym 2018 r. zapoznała 

się z informacją dot. działań na terenie gminy Stryków LGD Polcentrum oraz opiniowała 

projekty uchwał na sesję. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu lutym badała zasadność skargi na działanie 

Burmistrza Strykowa i wypracowała stanowisko w tej sprawie celem przedłożenia radzie na 

dzisiejszej sesji. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu w lutym 2018 r. zapoznała się z 

informacją dot. zmian w studium oraz miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję rady. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją dot. harmonogramu obchodów 100-lecia niepodległości w 

gminie Stryków. 

 

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

d) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2018 

roku, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

Radny Andrzej Janeczko po głosowaniu poinformował, że na posiedzeniu Komisji Budżetu 

w dniu 19 lutego 2018 r. Komisja przyjęła wniosek w sprawie wyjazdu do schroniska celem 

sprawdzenia warunków w jakich przebywają psy. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak poprosił o przybliżenie projektu uchwały. 

Przedstawicielka firmy wykonującej plan mówiła, że plan dotyczy terenu Zelgoszczy i 

Smolic. W ustawowym terminie w pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu wniesiono 

trzy uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków 

na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, z których 2 zostały rozstrzygnięte przez Burmistrza 

Strykowa jako uwzględnione, a jedna została nie uwzględniona jednego z właścicieli działek 

dot. nie wyrażenia zgody, aby na działkach o nr ew. 30 i 31 została wybudowana droga. 

Działki znajdują się w obrębie Zelgoszcz. W projekcie planu część drogi 2KDD wchodzi w 

działkę nr ewid. 30 i 31, a szerokość drogi jest projektowana na 15m ze względu na obsługę 

terenów produkcyjnych. Nie ma możliwości zlikwidowania drogi 2KDD z wnioskowanych 

działek, gdyż jest to jedyny dojazd do terenu objętego granicami planu. Przy wykupie terenu 

inwestycyjnego, droga publiczna też będzie podlegała wykupowi.  

Pani projektant na rysunku planu zapoznała radę z przebiegiem drogi.  
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Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że projekt uchwały na posiedzeniu komisji 

opiniującej ten projekt nie uzyskał aprobaty ponieważ uzyskał 3 głosy za pozytywną opinią 

przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie mówił, że projekt uzyskał pozytywną opinię 

trzema głosami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że specyfika gminy Stryków polega 

na tym, że jako jedna z wielu gmin uchwala tereny inwestycyjne natomiast to właściciele 

sprzedają swoje grunty. W większości gmin jest to tak, że gminy kupują tereny inwestycyjne 

od właścicieli po cenach rynkowych  i sprzedają je inwestorom. Dlatego powstają te niuanse z 

lokalizacją dróg aby teren inwestycyjny miał komunikację. Ceny gruntów do wykupu  pod 

drogą ustala rzeczoznawca. 

Przewodniczący rady mówił, że w tym ciągu drogi jest kilkunastu właścicieli, którzy mają 

,,wrysowaną ʼʼ  drogę, natomiast protest wpłynął od jednego właściciela. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jaki był przebieg drogi 3KDL, która została 

zlikwidowana? 

Pani projektant udzieliła odpowiedzi radnemu w tym zakresie.  

Głosowanie nad odrzuceniem uwagi :  

9  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

6 głosów  wstrzymujących  

 

Radny Sylwester Kacprzak wnioskował aby w projekcie uchwały w preambule wykreślić 

wyraz ,, się ʼʼ i pozostawić zapis ,, uchwala , co następuje ʼʼ. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

4 głosy  wstrzymujące  

Radny Paweł Kasica nie brał udziału w głosowaniu nad przyjęciem uchwały. 

 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice – część B, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

h) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z obszernym uzasadnieniem. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz poprosił o przybliżenie projektu uchwały ze względu, że nie 

zdążył się z nim zapoznać. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  radny Sylwester Kacprzak szczegółowo przedstawił 

tok postępowania Komisji Rewizyjnej w sprawie badania zasadności zarzutów 

przedstawionych w skardze przez skarżącego. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie upoważnił na XLVI sesji do dalszego 

prowadzenia obrad rady Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie radnego 

Grzegorza Kozłowskiego i ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie prowadzenie obrad rozpoczął Grzegorz Kozłowski i poinformował, że zgodnie ze 

Statutem Gminy Stryków wystąpienie radnego w punkcie interpelacje i w punkcie wolne 

wnioski nie  może przekraczać 2 minut w danej sprawie dwa razy. Ta sama zasada dotyczy 

osób spoza rady. 

 

Ad. pkt 9 Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na 

pierwsze półrocze 2018 r. 

Na XLVI sesji Rada Miejska w Strykowie w głosowaniu przyjęła plany pracy stałych komisji 

rady na pierwsze półrocze 2018 r. 

Głosowanie:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

Ad. pkt. 10 Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2018 rok. 

 

Na XLVI sesji Rada Miejska w Strykowie w głosowaniu przyjęła plan pracy rady na pierwsze 

półrocze 2018 r. 

Głosowanie:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosy  wstrzymujące  

 

Ad. pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Sylwester Kacprzak zwrócił się z prośbą mieszkańców do Burmistrza Strykowa o 

rozważenie możliwości zlokalizowania przystanku komunikacji gminnej na ul. Kosynierów 

przy ul. Starowiejskiej w Dobrej. 

Burmistrz Strykowa przyjął wniosek radnego. 

Radny Bogdan Walczak wnioskował o wystąpienie do PKP w sprawie uprzątnięcia 

zaśmieconego terenu przy dworcu kolejowym od strony ul. Kolejowej w Strykowie . 

Radny Krzysztof Bandurowicz w punkcie interpelacje przypomniał, że na jednej z sesji rady 

mówił, że będą problemy z budową domu kultury w starej lokalizacji. 

Mając na uwadze ten fakt, radny apelował aby ponownie zastanowić się nad lokalizacją 

centrum szkolno-sportowego bo ta lokalizacja też jest zła. Stryków ma mnóstwo różnych 

lokalizacji, a chodzi o to aby nie podejmować zbyt pochopnie decyzji. 
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Radny Łukasz Orłowski mówił o tym, że na drodze łączącej drugie rondo (na drodze nr 14) 

z drogą w kierunku Zgierza, parkują samochody ciężarowe i uniemożliwiają przejazd innym 

pojazdom. Radny proponował aby podmioty tam funkcjonujące zwróciły się do właściciela o 

wykupienie przyległego gruntu i utworzyły tam miejsca parkingowe. 

 

Ad. pkt. 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Dziewulski pytał: 

 czy były prowadzone rozmowy z Gminną Spółdzielnią w Strykowie lub zakładem 

energetycznym  dotyczące oświetlenia parkingu przy ul. E. Plater? 

 czy są prowadzone prace przy Szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie zmierzające do 

budowy sali gimnastycznej? 

 jak jest z odbiorem odpadów z prywatnych posesji wg nowego regulaminu, czy są 

odbierane tylko worki z odpadami czy również z koszów ? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że od 1 stycznia 

b.r. zmieniła się metoda odbioru odpadów. Pojemniki dzierżawione  od 2013 roku na czas 

obowiązywania przepisów dostarczone mieszkańcom  stanowią własność firmy, która 

informowała o możliwości ich wykupu: kosz o pojemności 120 l- 50 zł , o pojemności 240 l- 

100 zł.  

Odpady odbierane są z worków jak również z koszy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w trakcie rozważania jest 

oświetlenie parkingu przy ul. E. Plater. 

Odnośnie budowy przy Szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie ogłoszony został przetarg na 

wybór wykonawcy tego zadania. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że temat wycinki drzew 

jest na etapie decyzji w Starostwie Powiatowym w Zgierzu. 

Radny Andrzej Janeczko w nawiązaniu do informacji medialnej pytał : 

 jaka kwota brutto została wypłacona Pani Burmistrz? 

 czy Pani Burmistrz została zatrudniona na czas określony do końca kadencji czy na 

czas nieokreślony? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że zostanie radnemu 

udzielona odpowiedź na piśmie.  

Mieszkaniec I 

Podziękował Burmistrzowi za lampy oświetleniowe na ul. Jana Pawła w Strykowie. 

Nawiązując do kwestii nowego domu kultury w Strykowie Mieszkaniec mówił, że nie jest to 

nowy problem tylko ten, który trwa od 2015 roku. Wówczas mówiono, że pozostawienie 

dotychczasowej lokalizacji jest najlepszym rozwiązaniem ponieważ nie wymaga żadnych 

dodatkowych starań. Okazało się, że ustalenia tej lokalizacji nie były poparte żadnymi 

badaniami czego oczekują tak naprawdę mieszkańcy. Nie było potrzeby organizowania 

referendum w tej sprawie , które byłoby zbyt kosztowne ale też nie przeprowadzono 

rozeznania na reprezentatywnej grupie osób choćby takiego jak wywiad kwestionariuszowy. 

W imieniu mieszkańców ul. Zatorze w Bratoszewicach Mieszkaniec mówił, że część z osób 

zamieszkujących na Zatorzu chce aby lepiej oznaczony był dojazd do ich posesji co ułatwi 

służbom ratunkowym mi. n. pogotowiu dotarcie pod dany adres. 

Mieszkaniec II 

Mówił, że gminna powinna finansować przyłącza gazowe w mieście , ale po rozmowie z 

Burmistrzem wie, że nie jest to zgodne z prawem. 

Mieszkaniec mówił, że wiadomo mu, że gmina przeznaczyła środki finansowe na dotacje 

przy wymianie pieców na paliwa ekologiczne i pytał jakie to są kwoty. 
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Mieszkaniec mówił, że z dzisiejszych porannych wiadomości radiowych wynika, że z 53 

miast zagrożonych smogiem z  30 położonych jest w naszym kraju. Podczas spalania węgla 

wytwarza się arsen powodujący zachorowalność na nowotwory. 

Mieszkaniec pytał czy obwodnica Strykowa jest nasza? Walają się tam tysiące butelek i 

śmieci. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że zarządca drogi 

odpowiedzialny jest za utrzymanie czystości i sprzątanie. 

Odnośnie smogu:pierwszym problemem jaki się pojawił był problem azbestu i ci , którzy 

dopuścili do stosowania pokryć azbestowych na dachach powinni w tej chwili ponosić 

całkowite koszty wymiany azbestu. Dalej problem smogu- nie ma certyfikacji węgla więc 

palimy wszystkim co jest dostępne na rynku. My jako samorząd dziś przeznaczyliśmy 

dodatkowe środki na dofinansowanie wymiany pieców węglowych. Początkowo była to 

kwota w budżecie w wysokości 100 tys. złoty, dziś dodatkowo przeznaczamy 200 tys. złoty 

ze względu na duże zainteresowanie programem. Ruszamy z tematem od 1 marca i 

przystępujemy do realizacji przyjętego programu. 

Mieszkaniec III 

Zabrał głos w dwóch sprawach dotyczących: 

1) lokalizacji domu kultury – na jednej z sesji około 2 lata temu zwracał uwagę, że tak 

poważna inwestycja powinna być poprzedzona zleceniem przez gminę opracowaniem 

studium wykonalności a przy tym rozważeniem lokalizacji tej inwestycji , określeniem 

przewidywalnych nakładów finansowych i możliwości budżetu gminy mając na 

uwadze wieloletnią prognozę finansową. Z budżetu gminy zostały wydane setki 

tysięcy złotych na tę inwestycję i temat lokalizacji domu kultury powraca. 

Mieszkaniec zwrócił się z prośbą do  rady podjęcie uchwały zobowiązującej burmistrza do 

tego , żeby każdorazowo kiedy gmina przystępuje do prac nad projektami o wymiarze 

finansowym większym niż ustalona konkretna kwota, prace te poprzedzać opracowaniem 

studium wykonalności dla danego przedsięwzięcia. Z punktu widzenia mieszkańców i 

dbałości wydawania pieniędzy takie opracowanie byłoby pożądane. 

2) wywozu nieczystości z terenu gminy- na przełomie roku zmieniły sie zasady wywozu 

nieczystości. Nie zmieniła się natomiast godzina ,,wystawiania ʼʼ , gdzie ze śmieciami 

trzeba być gotowym o godz.6 lub 6.30.Nie wszyscy wstają o tej porze, a niektórzy 

wracają z pracy. Ograniczenie się firmy odbierającej tylko do wskazania dnia jest zbyt 

skromnym oczekiwaniem dla mieszkańców. Zdaniem Mieszkańca powinna zostać 

przez firmę określona przybliżona pora dnia odbioru. Trudności te potęgują się w 

przypadku odbioru śmieci w poniedziałek, co oznacza, że śmieci powinny być 

wystawione w niedzielę. W ten sposób też ,,dekorujemy ʼʼ sobie gminę śmieciami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski odniósł się do 

wypowiedzi Mieszkańca III dot. sporządzania studium wykonalności i mówił, że 

wykonywanie takiego opracowania to przeżytek, nie wnosi nic  nowego do inwestycji a 

powoduje tylko koszty. Wiele gmin rezygnuje z tego typu opracowań. Dla projektantów 

najważniejsze jest wykonanie odwiertów geologicznych i sprawdzenie terenu. 

Radny Andrzej Janeczko w nawiązaniu do tematów omawianych na naradzie z sołtysami 

pytał jaki jest termin zawieszenia podświetlanych tabliczek na posesjach? 

Pani Anna Sasin Sekretarz gminy Stryków mówiła, że informacja przekazana na spotkaniu 

przez Policję była informacją przypominającą obowiązki każdego właściciela wynikającą z 

przepisów prawa. Odnośnie kontroli czy nakładania kar – to nie są zadania gminy i 

należałoby zadać takie pytania Policji. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że sprawy te reguluje kodeks wykroczeń. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że studium wykonalności nie dotyczyłoby takich 

zadań jak budowa dróg, termomodernizacja budynków świetlic czy strażnic ale dużych , 
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sztandarowych inwestycji. Lepiej wydać kilkanaście czy kilkadziesiąt tysięcy złoty i być 

pewnym, że inwestycja będzie dobrze zlokalizowana , uzasadniona ekonomicznie i pod 

każdym innym względem , niż nieprzemyślana i wydatkować na nią z początku tysiące a 

później miliony złoty. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski mówił, że nie 

zgadza się z wypowiedzią radnego Bandurowicza, który mówił, że mamy dużo miejsc na 

lokalizację. Ale może się okazać , że miejsca wskazane przez burmistrza według Pana 

radnego też są  niedobre. Tych miejsc w Strykowie nie ma dużo , trzeba by zmieniać plan 

zagospodarowania chyba , że radnemu o to chodzi. 

Mieszkaniec III 

mówił, że był na posiedzeniu Komisji Rolnictwa w dniu przedwczorajszym gdzie był 

omawiany temat oczyszczalni Ścieków, pod kątem czy rozbudować czy budować nową i w 

którym miejscu. Dyskutujący nie mieli żadnych argumentów wobec siebie. Tam panował 

argument siły a nie siła argumentów bo nikt nie miał zasadniczej podstawowej wiedzy, która 

mogłaby służyć do podjęcia decyzji.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że cieszy go, że jest dyskusja. Smuci 

jednak fakt, że na etapie wyznaczania planu zagospodarowania gdzie przeznaczamy 

konkretne tereny pod konkretną realizację zadań, tej dyskusji nie ma. Burmistrz mówił, że ma 

na myśli obiekt przy Hotelu 500, gdzie 14 ha naszych terenów na ten cel zostało 

przeznaczone. Pod budownictwo wysokie również. 

Gdyby zdaniem opracowujących takie studium wykonalności wskazane zostałyby 

Bratoszewice , co mieszkańcy Strykowa powiedzieliby? Zgadzałaby się i ekonomia i 

przeznaczenie terenu, a mieszkańcy Strykowa nie zgadzali by się. 

Dyskusja jest potrzebna, zobaczymy jakie argumenty zostaną przedstawione przez 

protestujących i wspólnie się do nich odniesiemy. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że nie  wie jaka jest ekonomia przy wskazaniu Bratoszewic, 

ponieważ skoro dom kultury ma kosztować w tej lokalizacji 40 milionów a odrestaurowanie 

pałacu i parku 60 milionów , to gdzie ta ekonomia?  

Radny mówił, że jego zadaniem posadowienie tych dwóch inwestycji obok siebie jest 

najbardziej optymalne dla wszystkich mieszkańców dlatego apeluje o takie rozwiązanie. 

Działania powinny być skoordynowane pomiędzy szkołą a domem kultury.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że dał tylko przykład… 

Radny Bogdan Walczak mówił, że radni prowadzą polemikę a nie dyskutują co się ma dziać 

dzisiaj. Sprawę domu kultury radny zostawia ponieważ czeka  aż  pojawią się argumenty na 

piśmie. Był czas w 2015 roku kiedy strona- kościół nie chciała dyskutować.  

Ludzie już dziś pytają kto odpowie za poniesione koszty? 

Radny mówił, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego Bandurowicza na temat obiektu 

szkolno-sportowego bo dla niego ważniejsza jest szkoła. Stryków jest ściśnięty, 

nieuporządkowany, Hotel 500 znajduje się w Smolicach, że szkoła będzie budowana w 

Smolicach a nie w Strykowie. Podobnie jest z ulicą Ozorkowską, która leży w Tymiance. 

To co mówią mieszkańcy musi być brane pod uwagę, ale są to wypowiedzi subiektywne, 

każdego według własnej wizji. 

Drugi temat to powrócenie do rozmów z generalną dyrekcją bo nic nie wnoszą wręcz 

przeszkadzają. Znaki drogowe przy parkingu nad zalewem wprowadzają w błąd, nie wiadomo 

jakich pojazdów dotyczą. Konieczne jest dodatkowe oznakowanie. Radny mówił, że odbiera 

to jako celową robotę żeby generalna dyrekcja nie budowała parkingów tylko 

wykorzystywała już te istniejące. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec pytał czy jest jakiś limit produkowanych 

śmieci a to z tego względu, że wszyscy mają wydawane po jednym worku na śmieci na dany 

asortyment a przy niektórych liczniejszych posesjach ( 5-6 osób) jest więcej śmieci. Wtedy 
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wystawiają w różnych workach. Firma odbiera śmieci i znowu zostawia jeden worek na dany 

asortyment. Może dobrze byłoby żeby sołtysi mieli takie worki i rozdawali je według potrzeb 

żeby nie szukać worków bo czasami nie ma w czym wystawić. Śmieci odbiera gospodarka 

komunalna. Pojemniki były również rozdawane przez gospodarkę komunalną i ludzie nie 

wiedzą co dalej z tymi pojemnikami. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że nie ma limitu 

na ilość śmieci. Ustalona stawka obejmuje odpłatność od osób zamieszkujących daną posesję 

a nie od ilości wyprodukowanych śmieci. Obowiązkiem firmy odbierającej jest dostarczenie 

odpowiedniej ilości worków w odpowiednim kolorze. Dochodzą do nas takie głosy 

mieszkańców i monitujemy ten problem w firmie. Mamy pewien zapas worków i można u nas 

pobrać takie worki. Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że będzie rozmawiała w tej 

sprawie z gospodarką komunalną. 

 

Ad. pkt. 13  Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki  odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 22 lutego 2018 r.  roku 

Komisja nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący  

 

Ad. pkt. 14 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.00 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą szóstą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak        Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 

 
 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Grzegorz Kozłowski 

 

 

 


